
Zápis č. 2/2023 z jednání KŽP ze dne 28.2.2023 v 17.30 hodin, zasedací místnost OÚ Holubice. 

 

Přítomní: 

Jarmila Tupá, Petra Šujanová, Tereza Bajerová, Martin Tupý, Lubica Pekarovič 

Nepřítomen: 

Igor Novák 

Hosté: 

Markéta Chromá, Ilona Marinčová, Petr Marcoň, Jiří Horňák, Marek Matuška, Vojtěch Hradečný 

Program: 

1. Obeznámení hostů s plánovanou budoucí výsadbou určenou jako náhradní výsadba za kácení 

na katastru obce Holubice 

2. Možnosti dotací na výsadbu  

3. Zjištění původce znečištění potok Curdík 

4. Řešení problémových míst zeleně v obci 

5. Vyjádření k projektu E.ON – Omexom – Pod Nádražím. 

6. Kácení 1ks třešně na č.p.1659 přístup k pozemku 1628 

7. Oznámení o ukončení členství členky komise Jany Zetíkové 

8. Různé 

 

K bodu č.1, komise obeznámila přítomné s budoucí výsadbou určenou jako náhradní výsadba za 

kácení v rámci stavby protipovodňového opatření. Dle Závazného stanoviska bude vysázeno 15 

vzrostlých stromů javor, olše, jasan, 15 stromků a 100 keřů na p.č.1495,1494 u vodárny.     

Komise navrhuje zjistit stanovisko Povodí Moravy, jelikož je pozemek v aktivní záplavové oblasti. 

Dále 21 třešní na p.č.1682 podél cesty na Křenovice. Dále bude vysazeno dalších 8 kusů třešní za 

kácení třešní ve výhledu a vjezdu na pozemek 1674 a 1671 cesta, vše na p.č.1682 podél silnice na 

Křenovice. K samotná realizace výsadby je v řešení. 

Byl zaměřen geodetem pozemek p.č.1576 Sušilky, kde bude provedeno osetí trávou, která je již 

zakoupena a pozemek bude připraven na budoucí výsadbu. Rovněž byl zaměřen pozemek p.č. 

1682 a bylo zjištěno, že tento pozemek, kde má být realizovaná výsadba doposud nebyl vyjmut z 

pachtu Rakovec. Komise doporučila učinit tak písemně co nejdříve. 

K bodu č.2, jsou možnosti dotace na výsadbu podzim 2023, kde je nutné mimo jiné souhlasné 

stanovisko zastupitelů na podání žádosti o dotaci a vypracovaný návrh výsadby. Komise navrhuje 

schválit možnost podání dotace a zajistit návrh výsadby. 

K bodu č.3, byla komise obeznámena s výsledky rozborů odebraných vzorků. Přesto je názor 

komise je, že je nutné zjistit původce znečištění a zadat další podrobnější rozbor. 

K bodu č.4, přítomní členové komise zjistili stav (zápis komise 1/2023) a navrhli vedení obce 

řešení. Doposud proběhlo pouze částečné ořezání 1ks Thuye na p.č.265/3. Dle vyjádření pana 

starosty je vše v řešení. 

K bodu č.5, byla obcí v případě realizace a pokácení určena náhradní výsadba na č.1576 



K bodu č.6, třešeň bránící v přístupu k pozemku č.p.1628 je již pokácená. Komise žádá o zřízení 

sjezdu na pozemekč.p.1671 (cesta) pro zemědělskou techniku Rakovec.   

K bodu č.7, komise bere na vědomí, že paní Jana Zetíková již nebude členkou komise 

Různé: 

Na dotaz, zda je zakoupen pozemek remízek a je sepsána smlouva s Mysliveckým sdružením nám 

bylo sděleno, že pozemek je zakoupen a smlouva se připravuje. 

Na dotaz, zda je možné zrealizovat výsadbu podél silnice směr Slavkov nádraží p.č. 1454 a 987/4 

nám bylo sděleno, že na obci existuje plán výsadby od zahradní architektky, komise si ho 

vyžádala. 

Komise žádala informaci od pana starosty, kde se nachází štěpka možná k využití k výsadbě a 

dřevo z pokácených dřevin v rámci stavby projektu protipovodňového opatření, které mělo být 

uloženo na č.p.338 339. Jelikož, na uvedené parcele se nenachází a nikdo neví, žádáme kontrolní 

výbor o zjištění stavu věci. 

 

Jarmila Tupá 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


